



Hamburg, 19. August 2021

LUPP + PARTNER HAT WALBERG URBAN ELECTRICS GMBH BEI DESSEN INVESTITION VON DEMETER BERATEN

Lupp + Partner berät das Hamburger Unternehmen Walberg Urban Electrics GmbH bei einem Investment von Demeter, einem führenden Investor für den Bereich Energie- und Ökologiewandel. Nach der Gründung in 2011 hatte Florian Walberg die Vision, Elektroroller (*e-scooter*) als das perfekte Transportmittel der Zukunft in den Städten einzuführen. Walberg Urban Electrics GmbH ist auf die Entwicklung und Produktion sowie den europaweiten Vertrieb preisgekrönter Elektroroller spezialisiert. Demeter investierte in Walberg Urban Electrics GmbH über seinen "Paris Fond Vert", der 2018 auf Initiative der Stadt Paris von Demeter ins Leben gerufen wurde, um die Entwicklung wachstumsstarker innovativer KMUs zu unterstützen und somit den Energie- und Ökologiewandel in Großstädten zu beschleunigen.

Lupp + Partner beriet das Unternehmen in allen Bereichen des Investments, einschließlich der Beratung hinsichtlich der Transaktionsdokumentation und der Unterstützung bei den Verhandlungen.

Hamburg, 19 August 2021

LUPP + PARTNER ADVISED WALBERG URBAN ELECTRICS GMBH ON AN INVESTMENT BY DEMETER

Lupp + Partner advises the Hamburg based urban mobility company Walberg Urban Electrics GmbH on an investment by Demeter, a leading investor for the energy and ecological transition sector. Founded in 2011, Florian Walberg had a vision of introducing electric scooters as the perfect future means of city transportation. They specialise in the development and production of award winning electric scooters which are sold across Europe. Demeter invested in Walberg Urban Electrics GmbH through its "*Paris Fond Vert*" (Paris Green Fund), an investment fund which was created by Demeter in 2018 at the initiative of the City of Paris to support the development of high-growth innovative SMEs in order to accelerate the energy and ecological transition of large cities.

The Lupp + Partner team advised the company on all aspects of the investment, including advising on the investment documentation and assisting in the negotiations.

Lupp + Partner ist eine Transaktionsboutique mit Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin. Der Schwerpunkt der Kanzlei liegt in der M&A-Beratung von Private Equity-Investoren und Unternehmensinhabern.

Lupp + Partner is a transaction boutique with offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin. The firm specializes in M&A advice to private equity investors and business owners.